
Folketingets Retsudvalg

FolketingetsRetsudvalg har d.25. oktober 2013 stillet følgende spørgsmål nr. 70(alm. 
del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Pernille Skipper (EL).

Spørgsmålnr. 70:

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange aktindsigtsbegæringer ministeriet p.t. 
behandler, samt hvor mange af disse ministeriet ikke forventer at træffe afgørelse 
vedrørende inden 1. januar 2014.”

Svar:

Økonomi- og Indenrigsministeriet har forstået spørgsmålet således, at der sigtes til 
aktindsigtsbegæringer, som behandles i medfør af offentlighedsloven.

Det kan oplyses, at Økonomi- og Indenrigsministeriet(departementet) pr. 1. november 
2013 har 6sager om aktindsigt efter offentlighedslovenunder behandling.

Økonomi- og Indenrigsministeriet vil,så vidt dette er muligt,bestræbe sig påat få fær-
digbehandlet de pågældende sager inden den 1. januar 2014, hvor den nye offentlig-
hedslov træder i kraft.

Med venlig hilsen
Margrethe Vestager
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